
 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 26.10.2023 o 16:00 hod. 

v zasadačke na mestskom úrade 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 
PROGRAM:  

1) Otvorenie zasadnutia  

2) Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

3) Voľba návrhovej komisie  

4) Schválenie programu zasadnutia  

5) Kontrola plnenia uznesení  

6) Zmena rozpočtu mesta na rok 2023 

7) Správy hlavného kontrolóra mesta   

8) Zrušenie Všeobecne – záväzného nariadenia č. 1/2013 

9) Návrh zmenového Všeobecne – záväzného nariadenia mesta o určení  

          pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb  

10) Správa stavebnej komisie 

11) Správa komisie verejného záujmu   

12) Správa kultúrnej komisie  

13) Delegovanie zástupcov mesta Dudince do Rady školy  

14) Rôzne 

15) Diskusia  

16) Záver  

     Zasadnutie otvoril primátor mesta, všetkých srdečne privítal. Skonštatoval, že 

sú prítomní 6 poslancov zo 7 a zastupiteľstvo je uznášania schopné. Primátor 

mesta ospravedlnil pána poslanca Vankovica, že bude meškať, ale zasadnutia sa 

zúčastní.     

Za zapisovateľku určil pani Moniku Sliacku  a za overovateľov zápisnice p.p. 

RNDr. Róberta Lauka a Ing. Petra Villanta.  

Do návrhovej komisie boli zvolení p.p. Mgr. Milota Antonická a Ing. Bohuslav 

Beňuch.  

Následne zástupkyňa primátora mesta predniesla program zasadnutia, ktorý 

poslanci v predstihu obdržali, bol zverejnený a v predloženom znení aj schválený.  

 

Bod č. 5  

 

Uznesenie č. 82/2023 

 

Realizácia verejného obstarávania na obstaranie zhotoviteľa stavebných prác pre 

výstavbu zariadenia sociálnych služieb a jeho technického vybavenia (vonkajšie 



siete) pod názvom „PRESTAVBA UBYTOVACIEHO ZARIADENIA na ZPS“ 

ešte nezačala. Čakáme na vyjadrenie od Slovenského plynárenského priemyslu  

a Stredoslovenskej energetiky. Ešte je to ešte v štádiu príprav.  

 

Uznesenie č.  87/2023 

 

Bol schválený predaj pozemku  pre žiadateľa pána Borisa Vigaša v  k.ú. Merovce, 

o výmere 172 m2  v cene 25 €/m2.  

 

Uznesenie č. 76/2023 

 

Zmluvu o pôsobnosti Mestskej polície Šahy v meste Dudince: 

V našom meste pôsobila v mesiacoch júl, august, september. Spolu s Komisiou 

verejného poriadku bude potrebné sa stretnúť a rozobrať čo ich pôsobenie nášmu 

mestu prinieslo a ako budeme postupovať pri riešení bezpečnosti v meste.  

Budeme si musieť nastaviť potreby bezpečnostných služieb v meste Dudince, 

hlavne kvôli neprispôsobivým občanom, dopravnej situácii, parkovacej politiky 

ale aj akéhosi dozoru pri organizovaní podujatí v našom meste.  

 

 

Bod č. 6: 

 

Zástupkyňa primátora mesta požiadala ekonómku mesta pani Petruškovú, aby 

prítomných informovala o zmenách v rozpočte, v čom dochádza k úprave oproti 

schválenému rozpočtu. Návrh na zmenu rozpočtu je súčasťou tejto zápisnice.  

Primátor mesta sa vyjadril, že návrh na zmenu spolu s ekonómkou mesta a aj 

hlavným kontrolórom mesta prerokovali na pracovnej porade.  

Poslanec RNDr. Lauko sa zaujímal, či dotácia na riešenie migračnej krízy nie je 

účelovo viazaná. Primátor mu odpovedal, že nebola účelovo viazaná, bola to akási 

satisfakcia za zníženie príjmu obcí za podielové dane, výzva bola urobená na 

rýchlo a nebola vyšpecifikovaná.  

Počas tejto diskusie sa na zasadnutie dostavil aj pán poslanec Vankovic, 

prítomných už bolo 7 poslancov.  

Nikto z prítomných poslanec nemal žiadne otázky k zmene rozpočtu a návrh 

uznesenia bol jednohlasne schválený.  

 

Bod č. 7: 

 

Hlavný kontrolór mesta predniesol dve správy z vykonanej kontrolnej činnosti: 

- Vykonaná kontrola inventarizácie 

- Vykonaná kontrola zákaziek s nízkou hodnotou.  

Obidve správy sú súčasťou tejto zápisnice. Správy boli prejednané na pracovnej 

porade. 

Hlavný kontrolór zhrnul aké nedostatky boli zistené.  

 



Poslanec Ing. Beňuch navrhuje, aby boli zhrnuté návrhy na opatrenia na 

odstránenie nedostatkov do určitého termínu.  

 

Poslanec Šťastný sa vyjadril, že nemajú spätnú väzbu pri kontrolných činnostiach, 

či nedostatky, ktoré sa zistia sú odstránené. Zaviesť nejaký systém, ktorý by bol 

odkontrolovateľný. Na záver by mohol byť sumár navrhovaných opatrení 

s dátumom a tiež aj výsledok z predchádzajúcich zistení.  

 

Hlavný kontrolór sa vyjadril, že odporúčania dáva do textu, ale nie je problém ich 

zhrnúť na záver.  

 

Primátor sa vyjadril, že na základe zistených nedostatkov si vedúci zamestnanci 

vypracujú zoznam prijatých opatrení na odstránenie nedostatkov. Hlavný 

kontrolór to kontroluje už len vnútorne.  

 

Poslanec RNDr. Lauko sa zaujímal, či máme všetkých 5 áut ako sa spomína 

v inventarizácii a ako sa kontroluje kniha jázd.  

 

Primátor mu odpovedal, že mesto má 5 áut a hlavný kontrolór sa vyjadril, že knihu 

jázd nekontroloval.  

 

Poslanci obidve správy z vykonanej kontrolnej činnosti zobrali na vedomie.  

 

Bod č. 8: 

 

K tomuto bodu nebola žiadna rozprava alebo diskusia. Zástupkyňa primátora 

predniesla návrh na uznesenie a to zrušenie Všeobecne záväzného nariadenia 

/ďalej len „VZN“/   č. 1/2013.  

Bez diskusie bol návrh zrušovacieho VZN schválený.  

 

Bod č. 9: 

 

Primátor informoval, že zmena dochádza v čl. 3 pri otváracích časoch prevádzok 

a to vo vnútornom kúpeľnom území a vonkajšom.  

 

a) Vnútorné kúpeľné územie 

 

                  Letný čas a Zimný čas: 

          Pondelok až nedeľa do 22:00 hod. 

 

b) Vonkajšie kúpeľné územie: 

                      Letný čas: 

nedeľa až štvrtok do 23,00 hod. 

piatok a sobota: do 24,00 hod. 

 



                     Zimný čas: 

nedeľa až štvrtok do 22,00 hod. 

piatok a sobota do 23,00 hod. 

 

Čo sa týka otváracích hodín prevádzok, vo VZN sme chceli vyňať večierky 

a upraviť pri nich otváraciu dobru, nakoľko sa pred nimi pijú alkoholické nápoje, 

robí neporiadok. Majiteľov večierok ale nemôžeme „trestať“ a obmedzovať. 

Budeme to kontrolovať a uplatňovať ustanovenia verejného poriadku čo sa týka 

pitia alkoholu na verejnom priestranstve. 

Bez diskusie bol návrh uznesenia prijatý.  

 

Bod č. 10: 

 

Predseda stavebnej komisie p. poslanec Ing. Villant predniesol správu zo 

zasadnutia, ktorá je súčasťou zápisnice. Prejednávali sa tri žiadosti a to dve 

žiadosti od  p. Jaroslava Viglaského – odkúpenie pozemkov a od pani Márie 

Tomkovej – umiestnenie zmrzlinového stánku. Všetky žiadosti stavebná komisia 

odporúča zamietnuť.  Hlasovanie za zamietavé návrhy jednotlivých uznesení bolo 

nasledovné: 

1. Uznesenie: p. Viglaský: odkúpenie časti pozemku: Za: 7 

2. Uznesenie: p. Viglaský: odkúpenie časti pozemku za účelom výstavby 

garáží: Za: 7 

3. Uznesenie: p. Tomková: umiestnenie zmrzlinového stánku:   

Za: 6      

Zdržal sa: 1 Antonická  

 

Všetky tri zamietavé uznesenia boli prijaté.  

Poslanci správu stavebnej komisie zobrali na vedomie.  

 

Bod č. 11: 

 

Predseda Komisie na ochranu verejného záujmu p. Brodniansky predniesol 

správu zo zasadnutia, na ktorom kontrolovali oznámenia verejných funkcionárov 

pri ujatí sa funkcie v roku 2022 a oznámenia verejných funkcionárov za rok 2022. 

Komisia zabezpečila digitalizáciu oznámení, ich úpravu na zverejnenie 

a odovzdala ich spolu s priznaniami na sekretariát mesta Dudince na zverejnenie 

na webovom sídle mesta. Komisia odporučila Mestu Dudince vytvorenie 

podstránky na webovom sídle mesta s povinnou  informáciou a oznámeniami. 

Správa zo zasadnutia je súčasťou tejto zápisnice.  

Poslanci uvedené informácie zobrali na vedomie.  

 

Bod č. 12: 

 

Zástupkyňa primátora mesta ako predsedníčka kultúrnej komisie informovala 

prítomných o zasadnutí komisie. Rovnako aj táto správa je súčasťou tejto 



zápisnice. Okrem vyhodnotenia uplynulých akcií v roku 2023, sa termínovo 

upravovali pripravované kultúrno – spoločensko – športové podujatia v roku 

2024. Ich návrh je nasledovný: 

3.2.2024 – Mestský ples  

10. 02. 2024 mestská akcia: Fašiangy –sprievod nie cez celé mesto, len Ulica 

Okružná, kúpeľné domy a nakoniec v kultúrnom dome zábava.                                                                           

13. 02. 2024 Fašiangy kúpele – zodpovedná OOCR, uskutoční sa  v Kúpeľnom 

dome Diamant alebo v spoločenskej sále Smaragd. 

16. 03.2024 –Dudinská ,,50“ /Mesto Dudince/ 

17. 03.2024 –Vynášanie Moreny – /OOCR Dudince / 

13. 04. 2024 –Daruj deň svojmu mestu /Mesto Dudince/ 

27. 04. 2024 – Cyklistické preteky /Mesto Dudince/ 

30. 04. 2024 –Stavanie mája / Mesto Dudince, ZO JDS Dudince, SŠ Dudince,  

DHZ Dudince/  

17. 05. 2024 – Hontiansky súdok /OOCR Dudince / 

25. 05. 2024 - Otvorenie kúpeľnej sezóny /OOCR Dudince, Kúpele Dudince, 

Mesto Dudince / 

01. 06. 2024- MDD / Mesto Dudince, Spojená škola Dudince,   OOCR Dudince/ 

09. 06. 2024- Letný festival I. - /OOCR Dudince/ 

15. 06. 2024 - ,, VARIA RODINY“/pracovný názov - Mesto Dudince/ 

21. 06. 2024 –Hontianska vínna cesta /OOCR/ 

29. 06. 2024 –Oslava Letného Slnovratu – Kúpele Dudince 

07. 07. 2024 –koncert - /OOCR Dudince/ 

13. 07. 2024 –Country stopa - /OOCR Dudince/ 

18. 07. 2024 - koncert - /OOCR Dudince/ 

27. 07. 2024- Pohár primátora mesta Dudince –futbalový turnaj - /Mesto Dudince, 

ŠKM Dudince/ 

10. 08. 2024-Dudinské otvorené pivnice- /OOCR Dudince/ 

16. 08. 2024- Mesto pre mladých - pracovný názov -/ Mesto Dudince, OOCR/ 

24. 08. 2024 –Hont fest 

28. 08. 2024 –Oslavy SNP  /Mesto Dudince, OOCR/ 

21. 09. 2024 –Dudinské vinobranie –/OOCR Dudince/ 

29. 11. 2024 – Katarínska ochutnávka mladých vín – /OOCR Dudince/ 

01.12.  2024 –Adventný koncert /OOCR Dudince/ 

06.12.  2024- Vítanie Mikuláša v meste  –/Mesto Dudince, Spojená škola 

Dudince/ 

31.12.  2024 –Mestský Silvester 2024 /Mesto Dudince/ 

 

Pani Sliacka Monika, členka komisie,  informovala komisiu o akciách, ktoré 

plánuje mesto zaradiť a to: 

- organizovanie Silvestra pred budovou Mestského úradu v Dudinciach, v 

čase od 22:00 hod. do 01:00 hod. Bližšie informácie podá na budúcom 

zasadnutí.    

- na základe dohody s pánom primátorom a ostatnými zamestnancami mesta 

Dudince  sa  do programu predbežne zaradil aj mestský ples, ktorého 



organizáciu by sme mali po covidovom období opäť obnoviť. Termíny sú 

27. 01 alebo 03. 02. 2024.  

 

Primátor mesta sa vyjadril, že na základe harmonogramu kultúrnych podujatí je 

potrebné si presne určiť a rozdeliť akcie, ktoré kto organizuje a je potrebné 

v dostatočnom časovom predstihu informovať a propagovať organizáciu 

jednotlivých podujatí. Mesto chce na budúci rok organizovať dve nové akcie: prvé 

by bolo gastro podujatie – nakoľko akcia Tradičná chuť Hontu mala kladné 

ohlasy, tak niečo podobné a druhá akcia pre mladých.  

V roku 2024 bude 760. výročie prvej písomnej zmienky o Dudinciach a chceli by 

sme to spojiť s niektorou novou akciou.  

Tiež informoval o plánovanej príprave Silvestra a mestského plesu, o ktorom sa 

ešte rozhodne či budeme organizovať.  

Poslanci správu komisie zobrali na vedomie.  

 

 

Bod č. 13: 

 

Zástupkyňa primátora mesta informovala, že prebehla voľba členov Rady 

Spojenej školy Dudince. Je potrebné ešte delegovať zástupcov za mesto. 

Navrhnutí sú: z poslancov MsZ: Mgr. Milota Antonická, Ing. Bohuslav Beňuch, 

Marcel Vankovic a za mesto: Ing. Danica Rajčanová.   

Poslanec Lauko: či by nebolo vhodné do Rady školy delegovať z tých poslancov, 

ktorých deti ešte navštevujú školu. Primátor sa vyjadril, že to bolo ponúknuté p. 

Brodnianskemu, ktorý to odmietol a aj p. Villantovi. Ale on je delegovaný za 

rodičov.  

Návrh uznesenia bol jednohlasne prijatý.  

 

 

Rôzne:  

 

• primátor informoval o odpadovom hospodárstve: Zber a odvoz 

komunálneho a triedeného odpadu zabezpečovala firma Kosit West a Ekoreal – 

jej dcérska spoločnosť. Zvoz  triedených zložiek odpadu zabezpečovala firma 

Mepos – papier a plasty a firma Ekosmart – sklo. Firma Asekol nám prepláca 

zber, triedenie a uloženie odpadu.  

 

Momentálnu nefunkčnosť podniku Združenie Hont sme riešili objednaním 

služieb zvozu komunálneho odpadu a aj separu od spoločnosti  Kosit West. 

Od 1.11.2023 sa obnovuje činnosť Združenia Hont do 31.12.2023.  

Z toho dôvodu sme pozastavili objednané služby u spoločnosti  Kosit West k 

1.11.2023.   

Naplánované je pracovné stretnutie na deň 2.11.2023 o 9.00 hod. v H. Tesároch 

kde sa vyhodnotí  

-  ekonomická efektívnosť prevádzkovania  Združenia  Hont 



-  technické vybavenie s  cieľom posunúť  kvalitu poskytovaných služieb / 

čipovanie nádob, príprava na množstevný zber od 1.1.2025 /. 

Oslovia sa externé spoločnosti k vypracovaniu žiadosti o Nenávratný finančný 

príspevok z Environmentálneho fondu na obstaranie zberového vozidla.    

 

Zabezpečenie služieb od 1.1.2024 : sú tri možnosti:  

2.1. Zachová sa plne funkčná spoločnosť Združenie Hont  

Urobí sa výberové konanie na nového riaditeľa. Plus zamestnanec ekonómka.   

 

2.2. Zachová sa spoločnosť Združenie Hont ale len na fakturáciu  

Tým pádom sa zachovajú zmluvné vzťahy Združenia Hont a spoločnosťami na 

zber a odvoz odpadu  

Prijme sa len účtovníčka.  

Uskutoční sa verejné obstarávanie  na zbernú spoločnosť zabezpečujúcu zber 

komunálneho odpadu a triedených zložiek, resp. uloženie komunálneho odpadu.  

 

2.3. Združenie Hont skončí svoju činnosť a každá obec si vysúťaží služby na 

zber a odvoz odpadu.  

 

Poslanec Beňuch sa zaujímal, či je nejaký termín na rozhodnutie, na čo mu 

primátor odpovedal, že maximálne do polovice mesiaca november 2023.  

 

Poslanci uvedené informácie zobrali na vedomie.  

 

• Oblastná organizácia cestovného ruchu Dudince: Rekonštrukcia 

dreveného mosta: realizuje sa cez Oblastnú organizáciu cestovného ruchu 

Dudince. Mesto sa bude na financovaní podieľať formou mimoriadneho 

členského príspevku. Vysúťažená cena bola 75 728,23 s DPH. Mrzí ho, že 

mesto nebolo prizvané do výberovej komisie.  

Do budúcna je potrebné aspoň uznesením MsZ zabezpečiť, že pri ďalších 

výberových konania bude vo výberovej komisii aj zástupca mesta.  

 

Dotácia z Ministerstva dopravy  SR  na rok 2024  bude vo výške  

312.000 €.  

Z tej dotácie by chcel, aby sa pokračovalo v 3. etape rekonštrukcie parku 

pri  „Slobodárke“. Išlo by o drobné stavebné prvky – sedenie, pergoly a 

výsadba kvetinových záhonov.  

 

Ďalšia časť z dotácie by sa použila na čiastkové financovanie nových 

podujatí – gastro podujatie a podujatie pre mladých, resp.740 výročie  

prvej písomnej zmienky o Dudinciach.    

 

V najbližšej dobe sa bude realizovať rekonštrukcia panelovej cesty od LD 

Smaragd, amfiteáter,  Rímske kúpele, ihrisko až po hospodársky dvor 

kúpeľov.  



 

• Prebieha úprava priestorov v budove mestského úradu – priestor šatne na 

druhom poschodí sa rekonštruuje na kanceláriu. Na druhé poschodie sa 

budú sťahovať p. riaditeľ Ing. Habán a p. Čižmárová. Priestor po 

Mestskom podniku sa odovzdá občianskej iniciatíve zriadenej z radu 

seniorov nášho mesta.   

 

• Investičné zámery : cez Envirofond  chceme podať žiadosť na ďalšiu 

techniku na zberný dvor a kompostáreň – žiadateľom bude Mestský podnik 

Dudince s.r.o. 

 

• Znovu podáme žiadosť na čelný kĺbový nakladač  

 

• Plánuje sa vypracovanie projektovej dokumentácie na  rekonštrukciu 

miestnych komunikácií a to: A. Kmeťa, Ľ. Štúra, Okružná od železničného 

priecestia až po „Slobodáreň“.  

 

 

Diskusia: 

Poslanec Šťastný: je toho názoru, že by bolo potrebné vytvoriť priechod pre 

chodcov v blízkosti vstupu na parkovisko pri predajni BILLA, niekde ako sa 

nachádza autobusová zastávka. Záver: oslovia sa zástupcovia spoločnosti BILLA, 

aby kontaktovali Národnú diaľničnú spoločnosť ohľadom tejto požiadavky.  

 

Poslanec Lauko: už v minulosti sme chceli v meste viac priechodov pre chodcov, 

ale boli zamietnuté z dôvodu, že medzi jednotlivými umiestnenými priechodmi 

musí byť dodržaná určitá vzdialenosť. Je tiež toho názoru, že ak ide o drevený 

most, mal by sa určiť koho je/bude lebo dávame tam nie malé financie a ani 

nevieme komu.  

 

Primátor mesta: v meste máme viac takýto objektov, ktoré sú nevysporiadané 

a užívateľom je Oblastná organizácia cestovného ruchu Dudince. O tejto 

problematike sa už bavil s generálnym riaditeľom Kúpele Dudince, a.s. 

a výkonným riaditeľom Oblastnej organizácie cestovného ruchu.  

 

Prítomná pani Krkošová: chcela vedieť prečo výsledky volieb neboli zverejnené 

v káblovej televízii a že nie sú vyvozené kontajnery na sklo. Primátor jej 

odpovedal, že v káblovej televízii sa zverejňujú iba výsledky komunálnych 

volieb. Výsledky parlamentných volieb boli zverejnené v zmysle zákona na 

webovej stránke mesta.  

 

 

 

 



Prítomný pán Štefanický, člen DHZM: bude potrebné urobiť zmluvu 

o dobrovoľnom výkone DHZ, o čom už bol primátor mesta informovaný.  

  

 

Zvuková nahrávka zo zasadnutia je zverejnená na YouTube kanály s názvom 

Zastupiteľstvo Dudince.  

 

 

 

 

 

 

                                                                   PaedDr. Dušan Strieborný 

                  primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

RNDR. Róbert Lauko 

Ing. Peter Villant  

 

Zapisovateľka: Monika Sliacka   

 
 
 
 
 
 
 


